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ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-2432/06
υποβολή: Matteo Salvini (NI)
προς την Επιτροπή

Θέμα: Διαφάνεια του προγράμματος JEV (Ευρωπαϊκή Κοινή Επιχείρηση)

Το Νοέμβριο του 2004, οι επιχειρήσεις Tecnotre Srl, στη Βερόνα (VR), Berloni International Srl, στο 
Πίζαρο (PS), Eurocomponenti SpA, στο ΠόρτοΜπούφολε (TV), A.C.R., de Romano Livio & C.Snc 
στην Πάβια του Φρίουλι (UD), Schema Consulting, στο Σαν Μάουρο T.se (TO) και Tessilcom Srl, 
στην Πάδοβα (PD), κατέθεσαν στην αρμόδια Γενική Διεύθυνση, μέσω της Banco Popolare de 
Sondrio υπό την ιδιότητά της του χρηματοπιστωτικού διαμεσολαβητή της Επιτροπής που ήλεγξε τις 
επίσημες πτυχές και το περιεχόμενο των πρακτικών και εξέδωσε ευνοϊκή γνώμη, αιτήσεις για τη 
χρηματοδότηση σχεδίων στο πλαίσιο του προγράμματος JEV (Ευρωπαϊκή Κοινή Επιχείρηση).

Η Γενική Διεύθυνση καταχώρισε τις εν λόγω αιτήσεις. Η μια από αυτές κρίθηκε αμέσως μη 
επιλέξιμη, για μη διευκρινισθέντες λόγους, και χαρακτηρίσθηκε "δραστηριότητα του προταθέντος 
προγράμματος κοινής επιχείρησης κατά κύριο λόγο συμβουλευτικής φύσης, η οποία δεν κρίνεται 
επιλέξιμη κατά το πλαίσιο συμφωνίας JEV, άρθρο 5, 1".

Παρά ταύτα, από προνοητικότητα, οι ενδιαφερόμενοι είχαν ζητήσει γνώμη επί του θέματος 
λαμβανομένου υπόψη του σημειώματος που είχε στείλει η Επιτροπή για το θέμα της επιλεξιμότητας 
ενός εταίρου που ασκεί επαγγελματική δραστηριότητα συμβούλου, και συγκεκριμένα ορκωτού 
λογιστή. Η εν λόγω γνώμη έτυχε θετικής απάντησης. Προκύπτει δε ότι οι λόγοι της απόρριψης αυτής 
δεν είναι προφανείς, κατά το πνεύμα του εν λόγω πλαισίου, και παρά τα αιτήματα της Banco 
Popolare de Sondrio, δεν δόθηκε ποτέ καμία εξήγηση παρά τις διαφορετικές απόψεις, αιτιολογήσεις 
και τα αιτήματα της εν λόγω τράπεζας. 

Μετά από αίτημα για πληροφορίες στο οποίο απάντησαν έγκαιρα οι ιταλικές επιχειρήσεις, οι πέντε 
υπόλοιπες προτάσεις απορρίφθηκαν ομαδικά, χωρίς δυνατότητα αντίκρουσης.  Η Banco Popolare de 
Sondrio επανειλημμένα ζήτησε να της δοθεί η δυνατότητα συνάντησης με τους υπεύθυνους της ΓΔ, 
και συγκεκριμένα με τον επικεφαλής της μονάδας κ. Javier Garcia Lon, ακόμα και από τηλεφώνου, 
προκειμένου να της δοθούν διευκρινίσεις που θα χρησίμευαν για να δοθούν εξηγήσεις στους πελάτες 
της. Αντί αυτών όμως, πάντα τύγχανε στυγνής άρνησης για συνάντηση.

Θα μπορούσε η Επιτροπή να εξηγήσει αυτού του είδους τη στάση που διόλου δεν ευνοεί τη 
συνεργασία ανάμεσα στον πελάτη και τον χρηματοπιστωτικό διαμεσολαβητή του στο εθνικό επίπεδο, 
και συγκεκριμένα για το πώς ελήφθησαν οι αποφάσεις και έγιναν οι εκτιμήσεις της Επιτροπής, 
προκειμένου να δοθεί σωστή απάντηση στις ενδιαφερόμενες επιχειρήσεις και να εξασφαλισθεί η 
διαφάνεια της λειτουργίας των θεσμικών οργάνων και η εμπιστοσύνη με την οποία αυτά 
περιβάλλονται; 


